

TABLE OF CONTENTS 目 录

新生代农民工市民化的研究

Study on Citizenization of the New Generation of Migrant Workers

- 付作傲, 朱浩, 董利民..... 1

水稻新品种泰香粳 1402 特征特性及绿色丰产高效栽培技术探讨

Characteristics of a New Rice Variety “Tai Xiang Geng 1402” and Discussion on Its Green, High-Yield and High-Efficiency Cultivation Techniques

- 吴爱国, 赵伟, 吴从阳..... 13

不同药剂对小麦赤霉病的防病控毒效果浅析

Analysis of the Effect of Different Pesticides on the Disease Prevention and Toxins Control of Wheat Head Blight

- 许改兰..... 22

怀来产区酿酒葡萄西拉标准化生产技术

Standardized Production Technology of Wine Grape Syrah in Huailai

- 武慧, 于庆泉, 于海森, 勾健, 石琳..... 27

五种生物源杀菌剂苗期对小麦白粉病的防效

Control Effects of Five Biological Fungicides on Wheat Powdery Mildew at Seedling Stage

- 武英鹏, 原宗英, 刘敏捷, 张治家, 侯玉, 唐翼锋..... 34

乡村振兴大调研调查报告

Investigation Report on Rural Revitalization

- 李盼, 曹明玉, 段希翠, 董晔..... 47

藜麦生物活性成分分析

Analysis of Bioactive Components in *Chenopodium quinoa*

- 符宏奎, 申审, 聂博岩, 苏敏敏, 聂碧霞, 曹高焱, 周培禄..... 51

有机农业与循环农业融合体系优化构建与产业化开发对策思考

Thoughts on the Effective Integration of Organic Agriculture and Circular Agriculture and Optimizing the Construction of Industrial System

- 韩牙琴, 叶菁, 黄家庆..... 58

鸡心黄皮主要病虫害及防治方法

The Main Diseases and Control Methods of Jixin Wampee

- 张国仕..... 64

基于 LSTM 的作物需水量预测模型研究

Research on Forecast Model of Crop Water Demand Based on LSTM

孙博瑞, 蒋敏, 薛山.....69

祁术种苗繁育和栽培研究进展

**Research Progress on Breeding and Cultivation Techniques of *Atractylodes macrocephala* Koidz.
in Qimen County**

王卫东, 钟国斌, 汪政忠, 谢力文, 史廷先.....77